
Protokoll fört vid styrelsemöte tisdag 23-01-10 för Naturskyddsföreningen Kristianstad och 
Bromölla på Studiefrämjandet, Kristianstad. 

Närvarande: Karin Bergendal, Anita Gunnarsson, Anders Johansson, Christer Neideman, Marzia 
Nekzad, Anders Sigfridsson, Rune Stenholm Jakobsen, Ola Svensson samt, från valberedningen, Lena 
Grollmuss och Åsa Jakobsson. 

§ 83. 

Dagordningen godkändes. Styrelsen beslöt att mötet skulle avslutas kl. 20.45, och att paus för fika 
skulle hållas kl. 19.30. 

§ 84. 

Protokollet från den 12 december godkändes och justerades. 

§ 85. 

Diskussion med valberedningen. 

Om någon styrelseledamot önskar lämna styrelsen ska den meddela valberedningen detta senast 
den 20 januari. 

Valberedningen tillråds att gärna söka personer som ska föreslås att ingå i styrelsen bland kretsens 
aktiva i t.ex. kretsens arbetsgrupper. 

§ 86. 

Styrelsens ledamöter manas att söka efter personer som kan tänkas ingå i valberedningen. 

§ 87. 

Kretsbrev och veckobrev. 

Karin påminde om att riksstyrelsens ordförande kommer att avgå vid riksstämman i år, och att alla 
medlemmar i föreningen kan föreslå kandidater till ordförandeposten. 

Påmindes om Novus’ enkät till aktiva inom föreningen. 

§ 88. 

Rapporter. 

Annandag jul-vandring: Vandringen leddes av Christer och Christer Ahlqvist från fågelklubben. Tolv 
personer deltog. Minst 23 fågelarter observerades. Inga blommande växter sågs. Detta var minst den 
femtionde Annandag jul-vandringen sedan 1973. 

§ 89. 

Aktuellt från kretsens arbetsgrupper. 

1. Floravårdsgruppen: Har snart nästa möte. 
2. Handla miljövänligt-gruppen: Har inventerat 22 dagligvarubutiker. Resultatet kommer att 

bearbetas. Det vore önskvärt att detta togs upp i Radio Kristianstad. 
3. Klimatverkstad: Är aktiv. 
4. Remissgruppen: Anders J redogjorde för inkomna remisser. 

§ 90. 

Kommande evenemang. 



Bengt Åke Bogren är tillfrågad om att åta sig att vara mötesordförande för kretsstämman, och har 
accepterat detta. 

§ 91. 

Ekonomi. 

Det har inte varit någon omsättning på transaktionskontot sedan förra mötet. 

Styrelsen beslöt att betala Kali Andersson från Klimatpsykologerna 1000 kronor + moms för hennes 
medverkan i workshopen ”Att försöka må bättre i en galen värld” den 20 februari. 

§ 92. 

PR och medlemsstrategi. 

Påpekades att kretsens revisorer inte är nämnda på hemsidan. 

§ 93. 

Övriga frågor. 

1. Anitas förslag till svar på Inger Svenssons brev till kretsen angående gödsling med rötslam vid 
Ivösjön antogs. 

2. Rune rekommenderade läsning av klimatkontraktet mellan Kristianstads kommun och några 
myndigheter. 

3. Styrelsen beslöt att avstå från att stödja Halmstadskretsens motion om höjning av återbäring 
av medlemsavgiften till kretsarna. 

4. Christer skriver svaret till Mikael Persson på hans fråga angående rensning av Graften. 
5. Bidrag till verksamhetsberättelsen skall skickas till Anita senast den 10 februari. 
6. Ola åtar sig att bli kretsens kontaktperson för invånarna i Bromölla kommun. 

§ 94. 

Kommande möten. 

1. Måndagen den 30 januari kl. 19.00. Möte via Zoom där Rune informerar styrelsen om 
användningen av Google Docs. 

2. Torsdagen den 2 mars kl. 18.00 på Studiefrämjandet. Anders J fixar fika. 
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Mötesordförande   Sekreterare 


